



MICHAËL ZINGRAF

REAL ESTATE - SINCE 1977

EXCLUSIVE AFFILIATE OF
CHRISTIE'S
INTERNATIONAL REAL ESTATE



5 mn de Gordes

En cœur du triangle d'or, ce superbe mas rénové du XVIII^{ème} siècle se situe à proximité immédiate des plus prestigieux villages du Luberon. 570 m² proposent une habitation principale (490 m²) avec un appartement de gardien, une maison d'invités (80 m²), un garage, une vaste pool house et une piscine chauffée de 16 x 5 m. L'ensemble bénéficie d'une superbe vue panoramique sur la vallée et d'un parc arboré de 2,8 ha. Avignon TGV : 45 mn.

G02738

Prix sur demande

15 mn from Gordes

In the heart of the Luberon, this XVIIIth century restored "mas" is situated nearby the most prestigious villages of the Luberon. Its 570 sqm propose a main house (490 sqm) with guardians' apartment, guests' house (80 sqm), a garage, a vast and comfortable pool house and a heated swimming pool. The property benefits from a magnificent panoramic view on the valley. Landscaped garden of 6 acres. Avignon TGV: 45 mn.

MZIG02738

Price upon request

La Combe - 84220 GORDES - + 33 (0)4 90 72 06 06
gordes@michaelzingraf.com - www.michaelzingraf.com

Agences : Lourmarin - Saint Rémy de Provence - Cannes - Cap d'Antibes - Mougins - Opio - Saint Tropez - Saint Paul de Vence - Saint Jean Cap Ferrat